



MEDIA RELEASE

Success for Canada at the 2024 World Racquetball Championships



WINNIPEG (September 1, 2024) - Team Canada is returning from the 2024 World Racquetball

Championships with a gold, silver, and bronze medal, along with a 3rd place finish in the combined team standings.

In an historic achievement, Coby Iwaasa (Lethbridge) and Samuel Murray (Baie-Comeau) clinched the Men's Doubles World Championship title by defeating the top-seeded team from Mexico in the final. This marks the nation's first-ever gold in men's doubles and Canada's first World Championship gold medal since 2006.

Iwaasa and Murray, along with Kurtis Cullen (Brandon) and Trevor Webb (Kitchener), also secured a silver medal in the Men's Team Competition. Seeded 6th, the team made an extraordinary run, upsetting the 3rd-seeded Bolivian team in the quarterfinals and the 2nd-seeded Mexican team in the semifinals. Despite a valiant effort in the final, Canada fell to a strong United States team.

In women's doubles, Frédérique Lambert (Montréal) and Juliette Parent (Saint-Jacques) earned a bronze medal in their first international tournament together. The team was impressive throughout the competition.

The women's team, composed of Lambert, Parent, Danielle Ramsay (Saskatoon), and Christine (Keay) of New Westminster, advanced to the quarterfinals in the Women's Team Event but faced a tough challenge against the top-seeded and eventual champions from Mexico.

Overall, Canada secured a 3rd place finish in the combined men's and women's standings.

The 2024 World Championships also served as a qualifier for the 2025 Chengdu World Games. Details on the nationals that qualified will be announced in the future.

[Click here](#) for complete draws and results.

The event was live-streamed by the International Racquetball Federation (IRF). Recorded matches are available on the [IRF YouTube Channel](#).

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. Join our community.

For more information contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Succès pour le Canada aux Championnats du monde de racquetball de 2024



WINNIPEG (le 1er septembre 2024) - L'équipe canadienne revient des Championnats du monde de racquetball de 2024 avec une médaille d'or, une médaille d'argent et une médaille de bronze, ainsi qu'une troisième place au classement combiné par équipes.

Coby Iwaasa (Lethbridge) et Samuel Murray (Baie-Comeau) ont réalisé un exploit historique en remportant le titre de champions du monde en double masculin en battant l'équipe mexicaine première tête de série en finale. Il s'agit de la première médaille d'or du Canada aux Championnats du monde depuis 2006 et de la toute première médaille d'or du pays en double masculin.

Iwaasa et Murray, ainsi que Kurtis Cullen (Brandon) et Trevor Webb (Kitchener), ont également remporté une médaille d'argent dans la compétition par équipe masculine. Sixième au classement, l'équipe a fait un parcours extraordinaire, battant l'équipe bolivienne, troisième au classement, en quart de finale et l'équipe mexicaine, deuxième au classement, en demi-finale. Malgré un effort courageux en finale, le Canada s'est incliné face à une solide équipe des États-Unis.

En double féminin, Frédérique Lambert (Montréal) et Juliette Parent (Saint-Jacques) ont remporté une médaille de bronze lors de leur premier tournoi international ensemble. L'équipe a été impressionnante tout au long de la compétition.

L'équipe féminine, composée de Lambert, Parent, Danielle Ramsay (Saskatoon) et Christine Keay (New Westminster), s'est qualifiée pour les quarts de finale de l'épreuve féminine par équipe, mais a dû relever un défi de taille face aux Mexicaines, premières têtes de série et futures championnes du monde.

Au total, le Canada a obtenu la troisième place au classement combiné des hommes et des femmes. Les Championnats du monde de 2024 ont également servi de qualification pour les Jeux mondiaux de 2025 qui auront lieu à Chengdu. Les détails sur les nations qualifiées seront annoncés ultérieurement. [Cliquez ici](#) pour les résultats complets.

L'événement a été retransmis en direct par la Fédération internationale de racquetball (IRF). Les matchs enregistrés sont disponibles sur la chaîne [YouTube de la FIR](#).

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)